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Abstract (en)
The accessory (2) possesses as a tape guide a guide shaft (23) with a longitudinal slot (24). The feed means is a needle (25) which can be inserted
through the longitudinal slot (24) into the tape (20) guided in the shaft (23) and by means of which the tape (20) can be advanced in the longitudinal
direction of the shaft (23). Moreover, the accessory (2) can be pivotable through at least 90 DEG about a vertical axis (x) in relation to the sewing
machine (1). <??>The accessory is suitable for all sewing machines for the sewing of pieces of tape onto a sewing material, especially for automatic
sewing machines with two sewing heads. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Zusatzeinrichtung (2) besitzt als Bandführung einen Führungsschacht (23) mit einem Längsschlitz (24). Als Vorschubmittel dient eine Nadel
(25), die durch den Längsschlitz (24) in das im Schacht (23) geführte Band (20) einstechbar ist und mittels welcher das Band (20) in Längsrichtung
des Schachtes (23) vorschiebbar ist. Außerdem kann die Zusatzeinrichtung (2) relativ zur Nähmaschine (1) um eine vertikale Achse (x) um
wenigstens 90° verschwenkbar sein. Die Zusatzeinrichtung eignet sich für alle Nähmaschinen zum Annähen von Bandstücken auf ein Nähgut,
insbesondere für Nähautomaten mit zwei Nähköpfen.
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